
 За малкото време което съм студент във ФМИ аз забелязах, каква голяма роля играе 

ФСС за развитието и просперитета на нашия факултет.Благодарение на ФСС имаме едно 

прекрасно място за учене и имам желание и аз да помогна за развитието на факултета. 

Кандидатствам за членство във ФСС, защото е важно за мен да помагам на колегите с каквото 

мога и да отговарям на всички тяхни въпроси. Също така искам да предложа и моята помощ в 

организацията на турнири и мероприятия в нашия факултет, защото те са важна част от 

времето което прекарваме във ФМИ. 


